
 
 
Zapisnik 20. razširjene seje KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 22. 4. 2024 na sedežu PZS, s pričetkom 
ob 17:00. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Uroš Vidovič, Dejan Černilogar, Igor Mlakar, Matej Planko 
Prisotni predstavniki OPP: Mladen Živković, Jože Žugelj, Lovro Telban, Drago Kure, Magdalena Stritar, 
Bogdan Seliger, Jasmina Pištan, Vinko Črepnjak, Ivan Grčman, Miha Seme 
 
Ostali prisotni: Jože Rovan, Andrej Stritar, Zdravko Bodlaj, Jure Brečko 
 
Opravičeno odsotni: Lojze Pirnat, Ignac Benkovič, Marko Artič, Maksimiljan Kotnik, Katarina Kotnik, 
Jurij Videc 
 
Dnevni red: 

1. Napoved spremembe statuta PZS 
2. Normativi in pravilniki vezani na planinske poti 
3. Interventna skupina in MDO akcije 
4. PlanGIS – vnos podlag poti 
5. Dan slovenskih markacistov 
6. Dodatne oznake na planinskih poteh 
7. Razno 

 
1. Napoved spremembe statuta PZS 

Uroš Zagoričnik je podal informacijo, da se bo spreminjal statut PZS in pozval prisotne, da ga pregledajo 
in podajo predloge, ki se nanašajo na delo Komisije za planinske poti in markacistov. 
 

2. Normativi in pravilniki vezani na planinske poti 
Andrej Stritar je povzel gradivo, ki je bilo poslano članom seje. Navodila za pripravo vsebine 
usmerjevalnih tabel na planinskih poteh, Zahteve za planinske obhodnice in novosti pri označevanju s 
smernimi tablami. V pripravi je spletno orodje, ki bo samodejno oblikovalo vsebino tabel (enotna 
imena in okrajšave, časovnice, predlagalo obhodnice itn.). Časovnice bo izračunaval model povzet po 
nemškem vzgledu, kateri se je na testiranjih najboljše odrezal.  
 
Med razpravo se je pojavil pomislek glede dela 10. člena Zahtev za planinske obhodnice. »V primeru 
zavrnitve vloge s strani IO KPP lahko nosilec planinske obhodnice poda pritožbo na Predsedstvo PZS, ki 
sprejme končno odločitev«. Ali je predsedstvo pristojno za razreševanje pritožb oz. ali bi to moral biti 
UO PZS, zbor markacistov? Prednost predsedstva naproti drugim organom je ažurnost. 
Uroš Zagoričnik bo preveril pri generalnemu sekretarju katera možnost je skladna s statutom PZS. 
 
Magdalena Stritar je izrazila pomisleke glede oznak obhodnic na smernih tablah in dodatnih tablicah 
na drogovih. 
Andrej Stritar. Glede števila in vrste dodatnih logotipov se bo vsak posamezni skrbnik odločal sam. 
Smerna tabla z dodatnimi oznakami obhodnic bo tudi kazala nadaljnji potek obhodnice ali druge poti 
(npr. Velikolaška). 
 
Razprava se je nadaljevala o tematskih, turističnih in planinskih poteh.  
Uroš Vidovič. Skupna pravila med posameznimi organizacijami so bila sprejeta že leta 2010, žal pa se 
jih na terenu ne spoštuje. 
Andrej Stritar. Prepoved nadelave novih poti ni smiselna. PZS je zelo omejena in do sebe postavlja 
prestroga merila. Vsaka občina lahko veliko lažje odpira nove poti. Ogromno novih poti se odpira. 
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Denarja za takšne projekte je vedno več. Markacisti imajo znanje in izkušnje. Z dobro označenimi 
planinskimi potmi bodo občine in drugi pravni subjekti pri vzpostaviti nove npr. tematske poti najprej 
kontaktirali planinsko društvo. 
 

3. Interventna skupina in MDO akcije 
Jure Brečko je predstavil operativni postopek izvedbe akcij MDO. V interventno skupino se je prijavilo 
52 markacistov. Še vedno se je mogoče prijaviti, kljub poteku roka. Namen seznama je spisek oseb, ki 
so pripravljeni pomagati večjim akcijam znotraj MDO, tehnični skupini in strokovni službi pri urejanju 
planinskih poti. Vodje OPP in tehnična skupina lahko vsakokrat dobita aktualen seznam pri strokovnem 
sodelavcu. 
Dodatne informacije glede sofinanciranja planiških poti. Skrbniških pogodb ni podpisalo 12 društev. V 
letošnjem prvem zahtevku je poročila oddalo 28 društev, skupaj z Planinsko zvezo Slovenije smo 
uveljavljali 20.270,90 evrov sofinanciranja. 4 društva so že izkoristila vsa rezervirana sredstva. 
 
Mladen Živković. Ena izmed najpomembnejših nalog MDO akcij je tudi druženje na koncu akcije. 
Predlaga, da se omogoči povrnitev stroškov prehrane na akciji, vendar ne kot dnevnica. 
Razprava. Praksa po MDO-jih je različna. Prehrana je krita iz krita iz različnih virov: MDO, PD, lokalne 
skupnosti ali pa markacisti sami poskrbijo za to. Po razpravi se je odločilo, da vodja akcije sam odloči 
ali bodo udeleženci kot nadomestilo za prehrano dobili dnevnico ali bodo imeli organiziran skupen 
obrok. 
 
Jure Brečko. Težava interventne skupine je kdaj oz. na podlagi katerega poziva jo lahko strokovna 
služba pošlje na teren. Ni sistemsko urejeno. 
 
Razprava je potekala kako urediti poti, ki so že dalj časa v slabem stanju in razmerij do skrbnika poti. V 
letošnjem letu društva še ohranijo rezerviran sredstva. Sistemska rešitev ni bila podana. Strokovna 
služba lahko zaenkrat na podlagi lastne presoje na teren pošlje interventno skupino. 
Andrej Stritar. Uporabniki ne ločujejo med različni potmi, za njih so skoraj vse planinske poti in PZS kot 
organizacija bi morala biti bolj odločna in urediti planinske poti ne glede na skrbnike. Preveč se čaka 
na društva, glavno je, da imamo na terenu urejene poti. Visokogorje imamo bedno urejeno, v 
sredogorju in na ravni lokalnih društev, pa so poti običajno odlično urejene. 
Jože Rovan. Prednostna naloga so poti okoli Vodnikovega doma.  
 

4. PlanGIS – vnos podlag poti 
Andrej Stritar. Vsakemu OPP je bil dodeljen skrbnik PlanGIS-a. Skupaj bodo uredili manjkajoče podlage 
v katastru planinskih poti. Podlage so potrebne za učinkovito kreiranje zemljevidov. Seznam urednikov 
pošlje Katarina. 
Uroš Zagoričnik. Podlaga bo v prihodnosti eden od kriterijev za razdelitev sredstev. 
 
Mladen Živković. Pomislek glede razlikovanja med vlako/gozdno potjo. 
Andrej Stritar. Gozdarji v svojih pravilnikih nimajo ločnic med vlako in kolovozom. 
V PlanGIS-u je sledeče: 

- slabo uhojena pot (pikice) - hodiš, občasno je treba pazljivo iskati nadaljevanje; 
- uhojena pot (črtice) - hodiš brez težav; 
- slabši kolovoz (vlaka) - 4 kolesnik ali manjši traktor; 
- kolovoz (vlaka) – terensko vozilo ali traktor 

 
Razprava je potekala glede zahtevnosti urejanja planinske poti glede na podlago. 
Uroš Zagoričnik. Zahtevnost in razmerja bomo določili sami (KPP), ko bodo urejene vse podlage. 
 
Magdalena Stritar. Kaj je podlaga PlanGIS-a, ker dejansko stanje na nekaterih mestih odstopa od stanja 
v PlanGIS-u. 
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Andrej Stritar. Tega se zavedamo, vendar nimamo dovolj sredstev za posodobitve. 
 

5. Dan slovenskih markacistov 
Uroš Zagoričnik. Bohinjske gore so slabo označene. V kolikor ne bo prijav s strani MDO, bomo poskusili 
organizirati Dan slovenskih markacistov v Bohinju. 
 

6. Dodatne oznake na planinskih poteh 
Predstavite in razprava je bila potekala že med točko 2. dnevnega reda. 
 

7. Razno 
Jože Žugelj. Na kakšen način se izbira lokacije za usposabljanja markacistov? 
Jasmina Pištan. Strokovna služba pripravi seznam oseb, ki jim poteče licenca in potem se glede na 
prebivališče markacistov določi lokacije. 
Drago Kure. Na koroškem imam osebo, ki brez dovoljena ureja planinske poti in povzroča škodo 
lastnikom zemljišč. 
 
Seja je bila zaključena ob 19:35. 
 
Zapisal Jure Brečko. 


